

TABLE OF CONTENTS 目 录

基于 HFACS 模型的船舶引航事故人因研究

Study on Human Factors of Ship Pilotage Accidents Based on HFACS Model

- 詹俊晗, 王严微 81

广州市常规公交转型提质发展策略思考

Thoughts on Transformation and Quality Improvement Strategy of Guangzhou

Bus Transit

- 贾幼帅 86

基于多因素 Logistic 回归分析的广西低等级公路交通事故风险评估研究

Risk Assessment Studies of Low-Grade Highway Traffic Accidents in Guangxi Based on Multivariate Logistic Regression Analysis

- 黄静洁, 程瑞, 纪宇, 张燕熙 93

城市物流基础设施选址的算法研究

A Location Algorithm of Urban Logistics Infrastructure

- 高歌, 张慧, 李国旗 105

考虑特征差异的地铁乘客满意度研究

A Study of Metro Passenger Satisfaction Considering Differences in Characteristics

- 王晓佳, 吴可 113

制动缸活塞行程对列车纵向动力学性能影响仿真研究

Simulation Research on Influence of Piston Stroke of Brake Cylinder on Longitudinal Dynamic Performance of Train

- 黎启玄, 张军, 张渊 120

下承式钢管混凝土拱桥吊杆在风 - 车联合作用下疲劳响应分析

Fatigue Response Analysis of Down-Bearing Concrete Filled Steel Tubular Arch Bridge Boom under Combined Wind-Vehicle Action

- 黄佳鑫, 王伟, 苏万钦 132

基于实测踏面廓形的车辆振动特性研究

Research on Vehicle Vibration Characteristics Based on Measured Wheel Tread Profile

- 王玉玺, 王川, 何浩远 145

公路基础设施三维数字化技术及应用研究

Research on 3D Digitization Technology and Application of Highway Infrastructure

- 李阳, 黄建鑫, 王维锋 153

共享单车区域减排效益与潜力研究

Research on Emission Reduction Benefit and Potential of Bike-Sharing Area

陈源, 赵磊, 孙浩东, 王路.....160